
 

 
Nolen MR-vergadering De Kerkuil 
 
Aanwezig: Marco, Chantal, Sue Ellen, 
Richelle, Jeanne, Leonoor, Diane, Margret, 
Helga en Rinske  

 

 
23 maart 2023 
 
 
Voorzitter:  Richelle 
Notulist:  Rinske 

 
 

 
Onderwerp 

   
Opmerkingen 
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Opening en vaststelling 

agenda 
 

  
Richelle opent voor de laatste keer als voorzitter de 

vergadering en heet iedereen welkom; fijn dat we er 
bijna allemaal zijn.  
De agenda wordt vastgesteld.  
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Notulen vergadering  
d.d. 17-01-‘23 

  
De notulen worden goedgekeurd.  

 

3 

 

Bespreking actiepunten na 
vorige vergadering 

• Zie aparte kolom (uit 
notulen) 

  

Perspectief op school is een langdurig traject.  
De nieuwe P.O.S. komt na de vakantie, met een 
opvolger van de begeleider die er nu is; we stellen het 
bespreken uit tot als de nieuwe gemaakt P.O.S. wordt.  

 
Marco heeft de tips en tops voor de website 
doorgegeven aan Helga.  
 
Het punt “niveau extra van begroting” kan nog niet aan 
de MR worden doorgegeven, omdat dat in het Blosse-
format zit.  
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Mededelingen vanuit het 
team:  

Deze staan onderaan deze 

agenda 
Directie:  
OR: niets 
GMR: notulen staan in Outlook 
Blosse met vlaggetjes  
Ouders: niets  

 

  
Zie onderaan de notulen.  

De GMR is op Blosse-niveau samengegaan met Opvang. 

Dat bevalt goed. Ook onze MR zou t.z.t. samen kunnen 

gaan met de MR van opvang – hier zitten veel regels 

aan vast; wordt daarom vervolgd. 

 

Er is een handboek voor (nieuwe) MR-leden. We willen 

hem graag bestellen -> Helga.  
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Vakantierooster 2023-2024 

  
Bij Hemelvaart en bij Koningsdag moet een 1 weg in de 
laatste kolom. Die staan er teveel.  
Vrijdag 19 juli: half team aanwezig, studieDAG.  
Het rooster wordt goedgekeurd.  
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Ouderavond organiseren;  
4 april 

  
Laatste punten ter voorbereiding. Wie doet wat op 4 
april: de teller staat op 32 aanmeldingen, ongeveer 40 
personen.  

Vraag aan de collega’s: zouden jullie de uitnodiging 
weer in de (eventueel aanwezige) klassenapp willen 

versturen? 
In de aula verzamelen, Helga heet iedereen welkom, 
koffie wordt verzorgd, we gaan in groepjes uiteen, we 
vragen een collega om te bellen bij de wissel. Wil je als 
MR-lid bij een bepaald onderdeel zitten, meld je dan aan 
via het formulier.   
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Opbrengsten reis naar Finland 

  

Drie collega’s zijn naar Finland geweest, zij vertellen 
over hun ervaringen: 
In Finland was op de scholen waar zij waren helaas geen 
inclusief (passend) onderwijs te zien. Ook wordt er wel 
getoetst daar, alleen de resultaten worden niet gedeeld 
met een inspectie/ministerie. Nadat ze bekomen waren 

van deze toch wel teleurstellende bevindingen, zijn ze 
gaan kijken waar ze wél blij van werden: goede 
samenwerking tussen de collega’s van voorschoolse en 
schoolse periode; aandacht voor bewegend leren, veel 
gebruik maken van elkaars expertise enz. Het was een 
mooie, leerzame reis; waarbij de collega’s uit Limmen 

nader tot elkaar zijn gekomen.  
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Overdragen voorzitterschap  

  
Richelle is dit jaar voor het laatst bij de MR (evenals Sue 
Ellen), en op 4 april is zij ook niet bij de ouderavond, 

dus nu een mooi moment om het stokje over te dragen. 

Wie wil? -> Jeanne biedt zich aan.  
Dank Richelle voor jouw tijd als voorzitter! 
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Volgende MR-vergadering; 

18-4-2023 

  
Deze staat op 18 april; dat is heel kort op deze MR-

vergadering van 28-3, we verschuiven deze naar een 
datum tussen deze vergadering en die van in juni: 9 
mei.  
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WVTTK  

(wat verder ter tafel komt)  

  
Opgevangen op het plein/op straat/in de speeltuin: 

- Kinderen vinden Kanjertraining saai, hoe 
ervaren de leerkrachten dit?  

We adviseren de ouders van de kinderen die dit 
aangeven naar de ouderavond te gaan over het 
onderwerp Kanjertraining. Ook kunnen we teruggeven 
dat de Kanjertraining veel afwisselende werkvormen 

heeft en we in de klassen juist grote betrokkenheid zien 

en voelen, vooral bij de spelletjes die we spelen.  
- Pleindienst: er was een incident op het plein. We 

gaan ervanuit dat dit eenmalig is geweest.  
- Werkzaamheden Düsseldorperweg: we zullen 

actie ondernemen op het moment dat het 
zichtbaar drukker gaat worden in verband met 

het (sluip)verkeer. Nu is dat nog niet aan de 
orde.  

 
We gaan een pilot doen met Kwieb, een 
oudercommunicatie-app. Er gaat een mail naar ouders 
uit, dat we daarmee aan de slag gaan. In de volgende 
vergaderingen hopen we positieve ervaringen te kunnen 

delen.  
 

11 Afsluiting  Richelle bedankt ons voor de avond en sluit de 

vergadering vlák voor het alarm gaat… rennen!!  
 

 


